
Aan:  presidium 
 
Van:  griffier 
 
Betreft: stand van zaken uitvoering besluit project informatievoorziening (2017/2018) 
 
 
De 18 gemeenteraden in Noord-Holland Noord hebben in 2017/2018 een besluit genomen om de 
informatievoorziening betreffende GR-en te verbeteren. Sinds 2018 is de Regietafel op NHN-schaal 
actief wat betreft de coördinatie van de uitvoering van het besluit. Hier overleggen gemeenten 
(burgemeesters, secretarissen en griffiers) met GR-en over de uitvoering van het voorstel en de 
communicatie en werkafspraken die hiervoor nodig zijn. 
 
De stand van zaken uitvoering besluit project informatievoorziening (2017/2018) is als volgt: 
 

1. Procedurevoorstel zienswijze kadernota 
wat is besloten? 
Raden kunnen een zienswijze afgeven op de kadernota’s van GR-en. Deze kadernota’s zijn 
de grondslag voor de begroting.  
stand van zaken: 

 In 2019 hebben raden voor het eerst hun zienswijzen kunnen geven op de 
kadernota’s van de GR-en 

 Medio dit jaar wordt geëvalueerd of het instrument effectief is (wat was 
goed, wat kan beter) 

2. Handreiking bestuursrapportage 
wat is besloten? 
Er is een handreiking voor een bestuursrapportage voor GR-en. Deze rapportages zijn niet 
“verplicht”. Maar áls GR-en deze rapportage maken voor de doelgroep van het bestuur 
kunnen zij gebruik maken van de handreiking, die is toegesneden op de rol van de raad.  
stand van zaken: 
In de Regietafel zal voorgesteld worden om te inventariseren: welke GR-en leveren op dit 
moment rapportages voor het bestuur (de raad) en in hoeverre bieden deze relevante 
informatie voor de raad? Aan de hand van de inventarisatie zullen evt. vervolgacties worden 
afgesproken.  

3. Uitgangspunten voor publicatie van agenda’s 
wat is besloten? 
Alle GR-en die een openbaar lichaam zijn hebben een algemeen bestuur. Zij zijn verplicht 
om AB-stukken openbaar te maen. De raden hebben een besluit genomen over wanneer 
publicatie van de agenda’s voor AB-vergaderingen moet plaatsvinden en over het 
verstrekken van informatie over vergaderschema’s.  
stand van zaken 
Bekend is dat vele GR-en niet of niet tijdig publiceren. In de Regietafel zal voorgesteld 
worden om te inventariseren: welke GR-en publiceren conform het besluit? En welke GR-en 
hebben hun jaarplanning ter beschikking gesteld? Aan de hand van de inventarisatie zullen 
evt. vervolgacties worden afgesproken. 

4. Uitgangspunten voor werkbezoeken 
wat is besloten? 
Er zijn uitgangspunten voor werkbezoeken van de raad aan GR-en opgesteld (frequentie, 
programma, uitnodiging) 
stand van zaken: 
Regelmatig worden er uitnodigingen ontvangen van GR-en maar het programma sluit niet 
altijd aan op de rol van de raad. In de Regietafel zal voorgesteld worden om te 
inventariseren: bij welke GR-en hebben werkbezoeken plaatsgevonden conform de 
uitgangspunten en voor welke GR-en dient dit nog plaats te vinden? Aan de hand daarvan 
worden werkbezoekvoorstellen gedaan aan de presidia.  

5. Onderzoeksvoorstel voor evaluaties 
wat is besloten? 
een onderzoeksvoorstel voor evaluaties van gemeenschappelijke regelingen is vastgesteld. 
De onderzoeksfrequentie voor de VR, GGD en RUD is tenminste 1x in een raadsperiode. In de 
volgende raadsperiode kan dan volstaan worden met een onderzoek naar de opvolging van 



de conclusies en aanbevelingen uit het onderzoek. In alle andere gevallen zullen de 
deelnemers onderling moeten bepalen op welke schaal een evaluatie plaats vindt en met 
welke frequentie. 
stand van zaken: 
De griffiers uit de regio’s Kop, WF en RA overleggen in de tweede helft van 2019 over de te 
nemen vervolgstappen.   

6. Handreiking majeure beleidsprocessen 
wat is besloten?: 
In een handreiking wordt aangegeven hoe GR-en gemeenteraden goed kunnen betrekken in 
een beleidsproces (zodat de raden hun kaderstellende rol goed kunnen pakken)  
stand van zaken: 
Dit is een actueel onderwerp omdat een aantal GR-en beleidstrajecten wil starten (GGD en 
VR). De handreiking wordt als hulpmiddel gebruikt bij het overleg tussen griffiers en GR-en 
om een beleidsproces te organiseren waarbij de raden tijdig betrokken worden.  

7. Voorstel ‘hoe aandacht GR-en verdelen’ 
wat is besloten?: 
griffiers zijn verzocht om voorstellen te doen over of/hoe de raad lokaal en/of regionaal de 
aandacht voor GR-en kan verdelen, rekening houdend met de profielen van de GR-en;  
stand van zaken: 
het ontwikkelen van profielen van GR-en is een actiepunt van de Regietafel.  
In West-Friesland is een discussienota in behandeling bij de kring van griffiers over dit 
onderwerp. In de 2e helft van 2019 kan dit tot voorstellen aan het presidium leiden.  
 

Geconcludeerd kan worden dat:   
- onderdeel 1 (zienswijze kadernota) is uitgevoerd en zich in de evaluatiefase bevindt; 
- onderdeel 6 (beleidsprocessen): het instrument wordt op dit moment toegepast. 
- overige onderdelen “op de rol” staan.  
 
Voorstel 
Het presidium wordt voorgesteld deze informatie voor kennisgeving aan te nemen. 


